
El-priset och därmed också föreningens kostnader för fastighets-el och garage-el har stigit 
avsevärt under det senaste året. Det finns därför anledning att undersöka förutsättningarna 
för och eventuellt investera i egenproducerad solenergi.  

Med hänsyn till de även i övrigt kraftigt ökade kostnader, dels för föreningens fastighetslån, 
dels för dess drift och underhåll, är det nödvändigt att investeringen  

• Kan finansieras ur befintliga likvida medel
• Lämnar utrymme för finansiering av planerat periodiskt underhåll utan ökad

upplåning
• Görs i en anläggning som utan extra åtgärder kan byggas ut i framtiden och eventuellt

kompletteras med lagringsmöjligheter
• Görs i en anläggning vars ekonomiska nytta i så liten utsträckning som möjligt, utifrån

idag kända förutsättningar, är känslig för politiska beslut vad gäller ersättning
alternativt betalning för samt beskattning av egenproducerad överskotts-el

• Lämnar ekonomiskt utrymme att vid behov komplettera föreningens elförsörjning
med tillskott från andra förnybara energikällor

• Har en återbetalningstid på högst 10 – 11 år.

Styrelsen föreslår därför stämman besluta: 

att ge styrelsen i uppdrag att med iakttagande av ovannämnda kriterier undersöka 
förutsättningarna för en solcellsanläggning, samt 

att ge styrelsen i uppdrag att, om kriterierna möts, investera i en solcellsanläggning. 

Proposition till extra föreningsstämman 2023 om solenergi


